
Då grävningen av fibern stannar av har följande svar fåtts av Kommunen och Open infra. 
Är nog inte hela sanningen då även EON inte fått betalt med dragningen av fibersjökabeln över 
Postviken, även entreprenören som grävde här hade enligt de inte fått betalt så det återstår att se 
hur fortsättningen blir. 
 
Hej  
 
Det besked jag fått från Open Infra är att de har pausat projektet i Äspnäs tillfälligt och det blir 
troligtvis ingen fortsatt byggnation i år. Anledningen är att de inte får tillstånd att trycka under Allån, 
men de har dialog med Länsstyrelsen för att få till en lösning.  
 
Jag vet också att Open Infra har ansökt om förlängd projekttid hos Post- och telestyrelsen (PTS). 
 
 

Med vänlig hälsning 

Ann-Louise Hansson 
Bredbandssamordnare 
Digitaliseringssamordnare  

ann-louise.hansson@stromsund.se  
Telefonnummer 0670-161 64 
Besöksadress Storgatan 15, Strömsund 

Postadress Box 500 833 24 Strömsund 
Webb www.stromsund.se 
Facebook www.facebook.com/stromsundskommun  
Växel 0670-161 00 

 

Hejsan  

Tack för ditt mail! 

Vi har inte fått någon information om att det skulle vara några problem med 
leveransprojektet. Det som skett är att projektet tagit längre tid än planerat, vilket 
inneburit att vi behöver ansöka hos PTS om att förlänga stödmedelsperioden. När vi får 
mer information kommer vi att gå ut med det till er. 

Några kunder i projektet har blivit driftsatta under hösten så det är ett pågående arbete. 
Vi har både grävt och installerat hos er, så det bör inte dröja länge innan ni är redo för 
driftsättning. Just nu behöver ni dock bara avvakta så kommer vi komma med 
information om något skulle förändras. 

Önskar er en trevlig helg! 
 
 
Med vänliga hälsningar, 
 
Jocke Berg 
 


